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INTRODUCTION
Thank you for purchasing an Eskimo® Pistol Bit™ 2.0 from Ardisam, Inc. We have worked to ensure that this drill-adaptive 
auger bit meets high standards for usability and durability. With proper care, your auger bit will provide you many years of 
service. Please take the time to read this manual carefully to learn how to correctly operate and maintain your auger bit. 
Congratulations on your investment in quality. Save these instructions for future reference. Ardisam, Inc reserves the right 
to change or alter this manual without notice.
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REGISTRATION AND SERVICE
Record the product model number and serial number in the space provided for easy reference when ordering parts or re-
questing technical support. The warranty is valid only if the completed registration is received by Ardisam within 30 days 
of purchase. (SEE WARRANTY SECTION FOR MORE INFORMATION). You can register your warranty online by visiting 
www.GetEskimo.com/WarrantyRegistration. For service questions, call our customer service department at (800) 345-6007. 
Replacement parts can be purchased online by visiting www.GetEskimo.com/Parts.

OWNERSHIP RECORDS

Place of Purchase:

Place of Purchase Address:

City: State/Province: Zip Code/Postal Code:

Model Number: Serial Number (found next to warning tag):

Date of Purchase:

Notes:

This manual may contain information for several models. Read and keep this manual for future reference.  This manual 
contains important information on SAFETY, ASSEMBLY, OPERATION, AND MAINTENANCE.  The owner must be certain 
that all the product information is included with the unit. This information includes the MANUAL, the REPLACEMENT 
PARTS and the WARRANTIES. This information must be included to make sure state laws and other laws are followed.  
This manual should remain with the unit even if it is resold.  
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INTRODUCTION
Merci d’avoir acheté une tarière Eskimo® Pistol Bit™ 2.0 d’Ardisam, Inc. Nous nous sommes attachés à ce que vis de tarière utilisable sur 
perceuse réponde aux plus hautes normes d’utilisation et de durabilité. Moyennant des soins corrects, elle offrira de nombreuses années 
de service. Veuillez prendre le temps de lire ce manuel avec attention pour apprendre comment utiliser et entretenir correctement votre 
tarière pour perceuse. Nous vous félicitons pour votre investissement dans la qualité. Conserver ces instructions pour toute référence 
ultérieure. Ardisam, Inc se réserve le droit de changer ou modifier ce manuel sans préavis.
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ENREGISTREMENT ET SERVICE APRÈS-VENTE
Consigner le numéro de modèle et le numéro de série du produit dans l’espace prévu pour y accéder facilement lors des commandes de 
pièces détachées ou demandes d’assistance technique. La garantie est valable uniquement si l’enregistrement dûment rempli est reçu par 
Ardisam dans les 30 jours après l’achat. (POUR PLUS DE RENSEIGNEMENTS, VOIR LA SECTION SUR LA GARANTIE). L’enregistrement 
de la garantie peut se faire en ligne à www.GetEskimo.com/WarrantyRegistration. Pour toute question, appeler notre service après-vente 
au (800) 345-6007. Les pièces de rechange peuvent être achetées en ligne à www.GetEskimo.com/Parts.

RENSEIGNEMENTS SUR LE PROPRIÉTAIRE
Lieu d’achat :

Adresse du lieu d’achat :

Ville : État/Province : Code postal :

Numéro de modèle : Numéro de série (à côté de l’étiquette de mise 
en garde) :

Date d’achat :

Notes :

Le présent manuel peut contenir des informations concernant plusieurs modèles. Lire ce manuel et le conserver pour toute consulta-
tion ultérieure. Ce manuel contient des renseignements importants sur la SÉCURITÉ, l’ASSEMBLAGE, l’UTILISATION et l’ENTRETIEN. 
Le propriétaire doit veiller à ce que toute la documentation sur le produit soit fournie avec l’appareil. Cette documentation comprend 
le MANUEL, la liste des PIÈCES DE RECHANGE et les GARANTIES. Cette documentation doit être fournie en vertu de la réglementation 
en vigueur. Le présent manuel doit rester avec la machine, même lorsqu’elle est revendue. 







LISTE DES PIÈCES PISTOL BIT™ 2.0
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